
Persoonlijke ontwikkeling semester 6 
Kritisch denken 

Stage 
Ik heb in mijn stage veel geleerd op het gebied van kritisch denken. Dit heb ik voornamelijk geleerd 

bij mijn werk bij Geneeskundeboek. Bij Geneeskundeboek moest ik een sociale media plan opzetten, 

dit maakte dat ik keuzes moest maken. In het begin wilde ik teveel en had ik het al zo breed gepakt 

dat mijn plan Prelum breedt ging. Na gesprekken met Thijs ben ik het toen gaan beperken naar alleen 

de sociale media kanalen van Geneeskundeboek. Verder moest ik ook veel data leren evalueren op 

relevantie en moet ik zeggen dat ik mede door de coaching van Thijs veel meer to the point ben 

gekomen op professioneel gebied. Toen ik pasgeleden het sociale media plan had afgerond kon ik 

dan ook niet anders dan trots zijn op het geleverde resultaat. 

Semester 6 
Kritisch denken is wat dit semester wel echt een grote groei heeft gehad, al helemaal vergeleken met 

mijn stage. Tijdens mijn stage moest ik al kritisch zijn in wat ik wel en niet toevoegde in het plan van 

Geneeskundeboek. Echter dit semester heb ik kritisch denken behoorlijk moeten ontwikkelen, dit 

wegens de vele kortstondige projecten met een vrij format. Dus er was alle ruimte voor eigen 

interpretatie en inzicht in wat belangrijk en onbelangrijk is voor het project. In het begin wilde ik 

steeds teveel uitwerken en kwam ik er gaandeweg achter dat het uitgewerkte stuk toch niet zo veel 

toegevoegde waarde had voor het project. Dit ging voornamelijk in het laatste project van The 

Chocolate Factory erg goed, waar wij als groep dingen begonnen te schrappen op mijn aanraden 

omdat het geen toegevoegde waarde had voor het oplossen van ons probleemstelling.  

Creativiteit 

Stage 
Ik ben van nature al een erg creatief persoon, dit maakt dat ik eigenlijk al wel snel met een oplossing 

of ingave kom, echter was ik in het begin nog best terughoudend in het vertellen van ideeën maar 

toen ik eenmaal gesetteld was kwam ik ook steeds sneller met ideeën, zo weet ik nog dat we het in 

onze dagelijkse standup het hadden over het plan van een nieuwe website voor Prelum, ik had 

tijdens die meeting een ingave gekregen voor een mogelijk design, heb pen en papier erbij gepakt en 

alles uitgetekend tot dat mijn hoofd weer leeg was. Alles wat ik uitgetekend had, heb ik toen ook na 

de meeting naar Thijs gestuurd. 

Semester 6 
Dit is dit semester ook ontwikkeld. In een minder hoog tempo dan andere onderdelen maar het is 

wel ontwikkeld. Ik ben altijd al een creatief persoon geweest maar was te onzeker om het echt tot 

uiting te laten. Ik twijfelde heel erg veel. Ik merkte dat dat mij bij mijn stage ook nog wel zo het geval 

was. Dat is dit semester veranderd. Ik merk dat die filter die tegen alles nee zegt weg is. Daardoor 

kan ik de meest originele en out of the box ideeën bedenken. Vervolgens wordt er daarna wel 

gefilterd welk idee er het beste is. Ik merk ook dat ik niet meer de angst heb om fouten te maken en 

dat heeft het creatief proces erg bevorderd.  



Communicatie 

Stage 
Op dit gebied ben ik heel erg gegroeid. Ik ben iemand die erg sociaal aangelegt is, alleen daarbij ook 

een flapuit. Het was ook mijn grootste feedback om soms wat minder te kletsen en het professioneel 

te houden. Ik ben heel erg blij met deze feedback want ik werd steeds zelfbewuster en ben toen 

beter de ruimte gaan lezen en heb er toen bewust op gelet op professionaliteit. Ik kan nu ook met 

trots zeggen dat ik er hele grote sprongen in heb gemaakt. Ik ben nog steeds de vlotte spontane 

jongen allen ik ben volwassener en professioneler geworden tijdens mijn stage. Ook ben ik meer to 

the point geworden in mijn spreken. Deze ontwikkeling is ook terug te zien in de drie grote feedback 

momenten 

Semester 6 
Als een zeer sociaal persoon ben ik iemand die goed kan communiceren. Vooral presenteren en talks 

geven zijn mijn sterkte punten. Aan de andere kant zie ik een heel groot verschil tussen mijn stagetijd 

en nu. Toen was ik echt een flapuit en nu ben ik een persoon geworden die veel meer prive is. Ik 

merk dat als het gaat over wat ik doe in het leven of als project ben ik daar veel minder open over en 

praat ik er niet over totdat iemand mij er specifiek naar vraagt. Daarbij ben ik in groepsprojecten 

iemand die snel zijn mening geeft en ook veel communiceert met groepsgenoten, het is namelijk zeer 

van belang dat de communicatie erg goed is tijdens een groepsproject. Dit ging in het eerste project 

wat moeizamer, wat te maken had met dat mijn groepsgenoten heel erg onzeker waren in wat ze 

moesten doen. Dit maakte dat ik op een gegeven moment maar minder mijn mond open trok, dit 

had ik nu terugkijkende niet moeten doen. In het tweede project ging het heel erg goed en liep de 

communicatie vlot. Ik kreeg wel de feedback dat ik soms heel erg veel kan praten. 

Samenwerken 

Stage 
Tijdens mijn stage heb ik non stop samengewerkt met mensen, zowel direct als indirect. Vanaf de 

eerste dag was ik onderdeel van het team, ik heb mij voor geen seconden als een buitenbeen 

gevoeld, dit maakt ook dat de samenwerking goed werkte. Ik ben een uitgesproken persoon dus als 

ik iets op mijn hart had zei ik dat ook en zo deden collega’s dat ook bij mij. Dit zorgde voor een 

prettige en open samenwerking. Ik vind een goede band/ charisma heel erg belangrijk voor een team 

om goed te functioneren en ik denk dat ik die goede band/ charisma wel heb kunnen opbouwen met 

het team. Natuurlijk heeft de hele prettige sfeer bij Prelum daar veel bij bijgedragen. 

Semester 6 
De samenwerkingen deze periode gingen goed. Tot nu toe alle projecten gehaald en ik heb geen 

grote ergernissen gehad naar groepsgenoten, iets wat ik voorheen wel altijd had. Door goede 

communicatie was ons samenwerken ook bevorderd. Ik houd ervan om te sparren met 

medegroepsgenoten dus dat hielp ook bevorderend voor het proces. In het eerste traject had ik wel 

een fase dat ik alle touwtjes in mijn handen trok en alles zelf begon te doen uit frustratie. Dit is iets 

wat ik in de toekomst anders zou doen in verband met dat dit niet bevorderend is voor de 

samenwerking.  



Nieuwschierigheid 

Stage 
Ik ben iemand die eigenlijk wel geschaad kan worden onder de categorie nerd. Ik heb non stop 

vragen in mijn hoofd en kan niet goed stil zitten. Ik ben iemand die het leuk vind om nieuwe dingen 

te verkennen, en als ik iets nieuws gevonden heb kan ik voor weken zo enthousiast zijn dat ik niet 

kan stoppen met erover te praten. Het grootste waar ik mijn nieuwschierigheid heb kunnen laten 

zien binnen mijn stage is in de vragen die ik gesteld heb. Tijdens de wekelijkse bel momenten met 

Thijs had ik nooit zoveel vragen mede omdat ik vaak de antwoorden zelf op zoek voordat ik iets 

vraag. Echter had ik wel altijd een vraag die ik altijd stelde en dat was of Thijs tips en tops voor mij 

had waar ik aan zou kunnen werken om te ontwikkelen die week. Uit de wekelijkse gesprekken 

kwamen vaak wel goede werkpunten naar boven en Thijs kwam ook met goede adviezen die ik erg 

ten harte heb genomen. 

Semester 6 
De nieuwsgierigheid is mij nog niet verlaten, ik merk wel dat ik geïnteresseerd moet zijn in het 

onderwerp wil er nieuwsgierigheid komen. Daarbij als ik eenmaal nieuwsgierig wordt wil ik meteen 

ook het antwoord hebben. In tegenstelling van mijn stage waar ik relatief weinig vragen stelde heb ik 

voornamelijk tijdens Branding & Communication veel vragen gesteld en ook heel veel gespard over 

visueel design. Mede omdat ik daar niet heel veel vanaf weet. Ik heb in die periode heel veel 

gesproken met een docent dat daarin gespecialiseerd is. Zij wist mij heel veel tips te geven over 

design en zo is mijn ontwerp skills veel beter geworden dan ooit te voren.  

Initiatief 

Stage 
Tijdens mijn stage heb ik veel initiatieven getoont, zo ben ik uit eigen initiatief begonnen met een 

brandbook te maken voor Prelum. Ik heb het brandbook helaas binnen mijn stageweken niet af 

kunnen ronden, maar ik heb wel alle gegevens in een map bij elkaar verzameld met veel hulp van een 

collega. Verder heb ik op kleine gebieden initiatief getoond zoals bijvoorbeeld bij een idee voor een 

video, of het maken van schetsen voor de nieuwe Prelum website. Ook wanneer ik het een week 

rustig had, kwam ik meteen naar collega’s toe met de boodschap dat als ik ergens bij kan helpen dat 

ze het kunnen laten weten. 

Semester 6 
Ik ben iemand die van nature een doener is en veel minder een denker, dit maakt ook dat ik heel veel 

initiatief toon. Nu moet ik wel zeggen dat ik dit semester in de projecten iets terughoudender was, 

mede omdat er gewoon heel veel verschillende dingen te doen waren. Daarbij ben ik op eigen 

initiatief naar Joris van der Waart toe gegaan om te sparren over mijn bedrijf Solid-Way dat ik aan 

het opbouwen ben. Ook binnen projecten nam ik de tijd om taken op mij te nemen uit mijzelf, met 

name binnen Concept design & Leisure was het van belang dat ik veel initiatief toonde. Anders 

hadden we nooit het project afgerond gekregen.  

Doorzettingsvermogen 

Stage 
Op het gebied van doorzettingsvermogen ben ik erg tevreden met de ontwikkeling. In het begin was 

het voor mij erg wennen om fulltime te werken en merkte ik ook wel dat ik af en toe moeite had met 

consentratie. Echter hoe langer ik stage liep des te beter het ging, ik raakte gewend aan het 



werkritme en vanaf dat moment ging ik als een trein. Ik houd er niet van om dingen onafgerond te 

laten dus het was wel soms dat ik daardoor late uren maakten. Gelukkig was Thijs er die dat opviel en 

mij meteen erop wees dat het goed is om genoeg rust te nemen. Iets waar ik beter op ben gaan 

letten maar nog steeds moeilijk vind om te nemen. 

Semester 6 
Ik ben iemand die opgeven niet in zijn vocabulaire heeft zitten. In mijn stage kon het ook 

doorschieten waardoor ik absurde uren begon te maken. Gelukkig werd ik toen snel teruggefloten. 

Nu heb ik dat nog steeds. In mijn hoofd kan ik niet iets matig inleveren en het maakt niet uit hoeveel 

tegenslagen er zijn ik blijf door gaan. Puur om het af te ronden. In het eerste project dit semester is 

dat bijvoorbeeld gebeurd bij de data verwerking. Dat heb ik bijna helemaal zelf gedaan, echter liep 

het niet helemaal soepel waardoor ik op een gegeven moment in een week zeker 30 uur aan data 

had gezeten. Dit terwijl data verwerken een gigantische energievreter is voor mij. Dus dit was echt 

puur op discipline en doorzettingskracht dat ik dit toen heb weten te doen. 

Aanpassingsvermogen 

Stage 
Ik heb in de stage denk ik wel goed mijn aanpassingsvermogen kunnen laten zien. Niet altijd gaat het 

net zo goed als bij Prelum, maar ik heb van Thijs complimenten gekregen over de snelheid dat ik mijn 

plek bij Prelum gevonden had. Ook bij projecten was ik snel in staat om te het plan aan te passen. 

Soms ook wel te snel, ik kreeg namelijk van een collega het advies dat ik ook vaker nee mag zeggen in 

het geval dat ik het idee niks vind. 

Semester 6 
Ik ben iemand die een “It is what it is” mentaliteit heeft. Dit houd in dat ik tegenwoordig niet meer 

beïnvloed raak door tegenslagen maar gewoon door ga met de kaarten die ik gekregen heb. Dit was 

zeker niet altijd zo, voor dit semester kon ik dan heel erg gestrest raken. Nu daarentegen gebeurd dat 

niet meer en passen we ons aan, veranderen het plan en we gaan verder met het leven. Net als met 

mijn stage ben ik nog steeds instaat mij heel snel in nieuwe groepen te mengen. Zo ook in de 

groepsprojecten waar er soms ook van mij verwacht werd mij een beetje aan te passen naar de 

groep toe.  

Leiderschap 

Stage 
Ik ben iemand die makkelijk het voortouw neem maar ik heb binnen mijn stage wel veel groei 

meegemaakt op dit gebied. In het begin was ik nog erg terughoudend van de stage maar in de loop 

van de stage begon ik meer het voortouw te nemen. Zo wachtte ik eerst in de stage af of iemand met 

een plan van aanpak kwam, maar in de loop van de stage ben ik steeds meer zelf een plan van 

aanpak 16 Honours Program Honours Program 17 gaan voorstellen als ik er eentje had die naar 

boven kwam. Verder is het een combinatie met ook het professioneler worden in deze periode. De 

groei is overigens ook terug te zien in het de feedback 

Semester 6 
Ik heb mij dit semester op het gebied van leidinggevende rol aardig teruggetrokken. Alleen bij het 

project van Concept design & Leisure was ik de groepsleider. Ik ben ook niet iemand die perse een 

leider hoeft te zijn. Ik ben iemand die van nature dominant is en ongeduldig dus wanneer ik merk dat 

dingen niet lopen zoals ik vind dat ze moeten lopen zie je mij ook snel het voortouw nemen totdat 



het probleem opgelost is. Daarna zal ik weer iets meer naar de achtergrond zakken. Dit ook omdat ik 

niet de beste planner ben en ik ook moet leren in een andere rol te functioneren buiten die van 

projectleider. In tegenstelling tot mijn stage wacht ik niet meer af totdat iemand komt met een plan 

van aanpak. Ik weet altijd precies wat ik moet gaan doen en wat de rest zou kunnen doen.  

Verantwoordelijkheidsbesef 

Stage 
Dit besef is altijd al groot geweest bij mij, ik eis veel van mijzelf, soms misschien wel iets te veel. Ik 

probeer ook altijd mijn afspraken na te komen en lukt dat niet dan biedt ik altijd mijn excuses aan. Ik 

ben mij ook erg betrokken gaan voelen bij Prelum. Ik voel mij simpelweg helemaal thuis bij Prelum en 

ben dan ook dolgelukkig dat ik na mijn stage werkzaam mag blijven bij Prelum 

Semester 6 
Net als tijdens mijn stage heb ik nog steeds hele hoge eisen voor mijzelf. Dit is wel genuanceerder 

geworden. Waar het tijdens mijn stage soms schadelijk kon zijn. Zo had ik gigantische stress voordat 

ik een mail verstuurde omdat ik geen fouten wilde maken. Nu omarm ik fouten omdat ik weet dat 

dat de snelste weg is naar groei. Dat is de grootste ontwikkeling. Ik zal nog steeds altijd 

perfectionistisch zijn maar ik heb vrede met het eindresultaat en accepteer iedere uitkomst. Dus de 

balans is er nu tussen perfectionisme en faalangst waardoor die faalangst nu weg is. Ik heb een hekel 

aan smoesjes dus ik neem altijd verantwoordelijkheid voor al mijn producten en daden.  

Commercieel bewustzijn 

Stage 
Op het gebied van commercieel bewustzijn ben ik veel gegroeid, zo heb ik tijdens mijn stage de 

markt van medische nascholing leren kennen. Heb ik naar veel concurrenten kunnen kijken en ben ik 

ook steeds meer gaan zien wat er beter of juist heel goed gaat bij een titel. Daar heeft het 

marktonderzoek van Klik erg veel invloed op gehad omdat ik voor Klik de hele markt uitgespit heb, 

trends onderzocht heb, naar concurrenten gekeken en op het onderzoek een conclusie gegeven op 

Klik met een advies erbij. Ook als ik een bepaalde trend zag opkomen dan ging er er iets meer over 

opzoeken om dan vervolgens collega’s over de trend te vertellen. Zo heb ik dat gedaan bijvoorbeeld 

met online communities. 

Semester 6 
Het commercieel bewustzijn is ook gegroeid deze periode. Zo heb ik geleerd om onderscheid te 

maken tussen wat cruciaal is en wat niet belangrijk is om in een project te voegen. Dus ik kijk nu in 

tegenstelling tot mijn stage echt goed naar het project en ik vraag mij bij alles af of het noodzakelijk 

is voor het project. Is het niet belangrijk voor het project voeg ik het niet toe. Dit om het plan zo 

clean en begrijpelijk mogelijk houden. Tijdens mijn stage voegde ik gewoon alles toe wat we geleerd 

hadden. Nu kan ik gelukkig wel goed onderscheid maken tussen wat belangrijk voor een project is en 

wat niet. Dit is ook meteen een van mijn belangrijkste leerpunten van dit semester.  


